

National Olympic Committee of
CZECHIA

Sent by email only

Aigle, 15 November 2023
Ref: Sports Department

**Qualifying places for the Paris 2024 Olympic Games
Road Cycling – Women Elite**

Dear President,

We have the pleasure to confirm the qualification of your National Olympic Committee (NOC) to take part in the Women Elite Road Cycling event during the 2024 Olympic Games in Paris.

Below you will find the places which are available to your NOC:

Road Cycling – Women Elite:

- **Road Race** : - 1 -
- **Time Trial** : - 0 -

These places have been established according to the regulations decreed by the International Olympic Committee (IOC) and the Union Cycliste Internationale (UCI). You can consult the detailed provisions on the UCI website as well as the summary of the qualifying places (www.uci.org).

Regarding the athletes' selection, we invite you to consult the "Maximum Number of Athletes per NOC" (point B.2 of the Qualification System), as well as the "Athlete Eligibility" (point C of the Qualification System).

We invite you to confirm in writing, to the following email address: road@uci.ch that these places are accepted **before 15 December 2023**. After this deadline, we shall consider these places as vacant and apply the reallocation process.

Yours sincerely,



Peter Van den Abeele
Sports Director

CC: National Cycling Federation

Comité National Olympique
TCHÉQUIE

Envoi par email uniquement

Aigle, le 15 novembre 2023
Réf. : Département des Sports

**Places qualificatives pour les Jeux Olympiques de Paris 2024
Cyclisme sur Route – Femmes Elite**

Cher Président,

Nous avons le plaisir de vous confirmer la qualification de votre Comité National Olympique (CNO) pour les épreuves de Cyclisme sur Route Femmes Elite aux Jeux Olympiques de Paris 2024.

Veuillez trouver ci-dessous les nombre de places qui sont à disposition de votre CNO :

Cyclisme sur Route – Femmes Elite :

- **Course en ligne** : - 1 -
- **Contre-la-montre** : - 0 -

Ces places ont été attribuées selon les dispositions des règlements du Comité International Olympique (CIO) et de l'Union Cycliste Internationale (UCI). Vous pouvez consulter le détail des dispositions ainsi que celui des places qualificatives sur le site internet de l'UCI (www.uci.ch).

En ce qui concerne la sélection des athlètes, nous vous invitons à consulter le « nombre maximum d'athlètes par CNO » (point B.2 du Système de qualification), mais également les conditions « d'admission des athlètes » (point C. du Système de qualification).

Nous vous invitons à nous confirmer par écrit, à l'adresse suivante : route@uci.ch, que ces places sont acceptées, et ce **jusqu'au 15 décembre 2023**. Passez ce délai nous considérerons ces places comme vacantes et entamerons le processus de réallocation.

Meilleures salutations,



Peter Van den Abeele
Directeur des Sports